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Zápis 

ze 6. setkání Ekonomické rady farnosti Dolní Čermná (dále 

„ERF“)  konaného v úterý 1. října 2024 od 18 hod. na faře  

v Dolní Čermné 

Přítomni: P. Mgr. Jan Lukeš – předseda ERF  

členové – JUDr. Hana Vágnerová, Ing. Marta 
Marešová, Jan Moravec a Ondřej Málek 

 

1. Zahájení jednání  

Společné setkání bylo zahájeno modlitbou. 

2.    Seznámení se stavem účtu a jiné info, sbírky apod. 

Otec Jan seznámil ERF se stavem finančních prostředků na účtech.  

3. Oprava kostela v DČ 

✓ Druhá část střechy kostela (cca 1.000.000 Kč – letos bylo již 
zaplaceno 600.000 Kč – ještě chybí dodělat střecha nad sakristií, 
bočním vchodem) 

Schválené dotace: Městys DČ 300.000 Kč, Pardubický kraj 300.000 
Kč Fond solidarity BiHK 100.000 Kč = farnost 300.000 Kč  

✓ Spodní okna v sakristii v kostele v DČ – zajištěno sponzorsky – 
vyměněno, byl vyměněn i shnilý vnitřní parapet  

✓ Omítka věže kostela v DČ – dokončeno, ještě nepředáno – KPV musí 

provést odstranění drobných vad a nedodělků. ERF rozhodla zaplatit 
nyní pouze část faktury 250.000 Kč z 482.000 Kč, dotace: 200.000 Kč 
Městys DČ, fond solidarity BiHK 30.000 Kč = farnost 260.000 Kč  

Je třeba se ještě sejít s jednatelem spol. KPV p. Mikulou a 
vikariátním technikem a převzít dílo, dotáhnout… zatím 

neproběhlo, v poslední době i z důvodu nemoci o. Jana – schůzku 
zajistí M. Marešová 

Nábytek sakristie DČ – osloví o. Jan – úkol trvá 

Přivedení vody do sakristie v DČ – o. Jan poptá – úkol trvá 

Velká okna kostel – firma TTK jedná s památkáři na odsouhlasení 

repliky 

Okna sakristie vrchní – ERF rozhodla řešit na jaře a oslovit p. Malečka 
jenom natřít 

Malé okno na schodišti na kůr –  natře p. K. Mareš po jednání s KPV.  

4.  Kácení stromů kolem fary – podána žádost na nebezpečné stromy – M. 
Marešová 
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5.    Ciferníky – Petr Mareš informoval o. Jana, že zatéká do kostela. Oprava 

bude nutná zvenku kostela. Zjistit více informací od Petra Mareše. ERF 
navrhla oslovit p. Faltuse zda by se opravy neujal bez lešení či KPV. – M. 
Marešová 

6.   Špatné zavěšení lustru kostel DČ – výměna navíjejícího mechanismu, 

ocelové lano asi v pohodě – info Fr. Mareš – zeptat se P. Mareše, zda 
koupit naviják – M. Marešová 

7.  Pachtovné   

a) Pacht paní Stejskalová – upomínat, chybí zaplatit rok 2023 – BiHK 
sdělilo, že jsme v právu. M Marešová p. Stejskalovou znovu oslovila. 

Sdělila, že doplatí do konce října. – M. Marešová 

b) Pozemek v k. ú. Ostrov ppč. 6564 (pacht po p. Málkovi) – pachtovní 
smlouva podepsána s p. Hmírou na jeden rok do 25. 5. 2025. H. 

Vágnerová navrhla zjistit na majetkovém oddělení BiHK, s jakým 
výsledkem byla projednána naše žádost o souhlas s prodejem tohoto 

pozemku a informovat o tom obec Ostrov. M. Marešová 

8. Opravy a práce na faře a okolo fary 

• Brána na dvůr fary – Pavel Vašíček a Jiří Moravec. Děkujeme!!!! P. 
Vondra bude dělat ještě plechování. 

• Plot zeď – padající zeď zbořena, použity pískovcové kameny, které byly 
kolem fary a vystavěna zeď, nad to se udělá dřevěný plot jako na bráně. 
Slíbil P. Vašíček, zřejmě až na jaře. 

• Sklo kamna zalepení – Jan Moravec sdělil, že se dohodl s L. 
Majvaldem a opravili – děkujeme!!! 

• Výztuhy rezavé z pingpongárny natřít – je dobré natřít, udělá Jan 
Moravec. 

• Cesta k faře – při opravě komunikace na konci srpna požádal o. Jan 
Městys i o opravu cesty k faře, protože dle map katastru nemovitostí je 
obecní. Starosta upozornil, že dle skutečného stavu v terénu vede 
jinde, takže je na pozemku farnosti. ERF mailem odsouhlasila, že je 

možno ji opravit za nabídnutou cenu cca 36.300 Kč dle návrhu firmy 
Strabag. Uděláno, zaplaceno.  

• Zaměření pozemku a cest kolem fary – o. Jan předal ERF podklady 
vyhotovené p. Noskem – Informoval ERF o nesrovnalostech 

v pozemcích dle katastrálních map a jejich skutečného užívání. Pro 
nápravu majetkových vztahů by bylo nutné jejich geodetické zaměření 
geometrickým plánem – jeho pořízení je však nákladné – H. Vágnerová 
prověří s Mi. Marešovou 

• Půda fary – Mešní zpěvy – nepoužívají se – o. Jan je nabídl k odkoupení 
k společnosti KatMedia, s.r.o., které je mají stále v nabídce. Odpověď 
zatím nepřišla. 
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• Dále s ERF probral nepotřebné věci na půdě a ERF odsouhlasila 
některé věci nabídnout v kostele 

 

9. Kaple sv. Barbory – H. Vágnerová navrhla sledovat dotace z Ministerstva 
zemědělství – a zkusit použít některý jejich dotační titul.  ERF se shodla 

na tom, že je třeba řešit odtok dešťové vody ze střechy kaple – o. Jan 
probere s p. J. Svobodou, Dále H. Vágnerová osloví R. Rollera a při 

schůzce s p. Šejnohou probere o. Jan s Martou Marešovou. 

10.  Dořešení úhrad za odběr elektřiny v kostele ve Verměřovicích se 
spol. Alberon Letohrad s.r.o. – smlouvu sepíše H. Vágnerová – úkol trvá 

            
 sepíše H. Vágnerová    

11.  Dary na účet farnosti – ERF schválila informovat farnost o darech za rok 
2023 (účelových darech) a pravidelných měsíčních darech, 
předpřipraveno, ještě je potřeba dodělat.      

      O. Jan a Marta Marešová 

12. Mariánská Hora 

a) Poutní dům a celkově MH 

✓ Sestry intenzivně pracují 

✓ Rok 2025 přivedení vody 

✓ Od cca července 2025 bourání Poutního domu a výstavba 
Řeholního domu 

✓ Konec roku 2025 nastěhování? 

b) Civilní svatby na louce na MH a tábor na MH – o. Jan informoval, že 
jsme dostali ode všech příspěvky 

13. Pouť MH – v proběhlo v pořádku, děkujeme   

14.  Strom u sakristie na MH a další stromy – o. Jan požádal T. Macháčka, 
aby prošel stromy a řekl, jestli je potřeba ještě něco prořezat. U sakristie 

velký strom, ze kterého by mohly padat větve… Zatím nemáme vyjádření. 

15.  Okna pinpongárna kvůli větrání a menší vlhkosti – instalovány, jsou 

moc pěkné, vkusnější než ty staré.  

16.  Úklid po svatbách – ERF diskutovala, jak zajistit úklid, květiny po 
obřadě 

O. Jan připraví písemné informace, které předá snoubencům, jaké jsou 
u nás možnosti, kontakty s kým se mohou domluvit apod. 

17.  Dveře u sakristie na hřbitov – opravuje pan Jiří Svoboda st.  
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18.  Z minula: – H. Vágnerová informovala, že městys zahájil reklamační 

řízení na opravu litinového kříže, na který upozornil o. Jan. H. Vágnerová 
sdělila, že je opraveno a nadále budou provádět kontroly. 

19. Vikariátní stavební technik – stále se hledá 

20. Aneta Macháčková akce na jaře 2025 na MH – o. Jan informoval o 
záměru A. Macháčkové z Třešňovce uspořádat jarmark výrobků a 

výrobců z okolí na MH – ERF schválila. 

21. Živý katalog spam – faktura po farnosti za nevyžádané služby – vůbec 

nereagovat 

22. Klekátka v lavicích Petrovice – o. Jan poprosí P. Okrouhlického o 
opravu – ERF schválila 

23. ČEZ sloupek velice nakloněný před farou – o. Jan informoval, že již 
uběhlo více jak 30 dní a nikdo nereagoval. Znovu oslovit. 

24. Kancionály – o. Jan navrhnul zakoupit 20 zelených kancionálů – starší 

z Verměřovice přesunout na MH, kde jsou ty prastaré zpěvníky. I tyto 
z Verměřovic by byly už víc jak 25 let používané. Informoval, že jsou 

zelené vyprodané a je možné zakoupit červené. Dále ho napadlo oslovit 
farnost Červený Kostelec, kde byly nové zelené kancionály složeny 
v kanceláři bez využití. ERF schválila zakoupit 20 ks. 

25. Varhany Petrovice – varhanář z Červeného Kostelce je nyní nemocen, 
doporučil dolít vodu, pomohlo, zatím hrají.  

26. Email z 12. 8. – fotovoltaické elektrárny – O. Málek sdělil, že je to 
výhodná nabídka. ERF navrhla vytipovat případný pozemek. Marta 
Marešová příště předloží možnosti. 

27. Podněty členů ERF – žádné 

Jednání bylo zakončeno společnou modlitbou a požehnáním. 

Další jednání ERF se uskuteční v úterý 19. listopadu 2024 od 18 hod. na 
faře Dolní Čermné. Pokud bude třeba, budou členové ERF informování e-
mailem nebo bude svoláno mimořádné jednání.       

 

 

Zapsala:  Ing. Marta Marešová 

Schválili:  P. Mgr Jan Lukeš, farář, předseda ERF a členové ERF 


